
Møtereferat                                    Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte torsdag 1. september 2022 

Møtetid: Kl. 18:00-20:30 Møtested: LY14 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Synne Solli Nygjelten, Jens Ruud Bunkholdt, Karianne 

Røren Kleiven, Kristine Sandland Kristensen, Lars Magnus Burø, Oda Bjerkehagen, Johanna 

Ellefsen 

Ikke til stede: Simen Klausen, Marita Remøy 

 

 

SAKSLISTE 

112/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes  

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk 

 

113/22 Pressende saker 

Økonomiansvarlig v/Alle 



- Økonomiansvarlig har valgt å trekke seg fra vervet sitt. Styret må derfor finne en ny 

økonomiansvarlig.  

- Det legges fram flere forslag om mulige økonomiansvarlige. Styret stemmer over 

kandidatene. Aktuell ny økonomiansvarlig blir kontaktet av Lars Magnus og Jon-

Emil. 

Komiteopptak v/Alle 

- Antall søkere ved opptaket har vært rekordhøyt i år, hele 51 søkere. 

- Det har vært positivt at komitéopptaket er lagt til fadderuka og at styret har vært 

synlig i fadderuka. I tillegg har det vært god informasjonsflyt om opptaket ut til 

medlemmene på sosiale medier - tidvis på kanten til spam.  

- Til senere er det ønske om å legge til hvilket trinn søkerne går på i søknadsskjemaet. I 

tillegg kan datoen for opptaket settes tidligere slik at planen for promotering og 

verving er klar da opptaket starter. Opptaket bør planlegges bedre i forkant, nå kom 

det brått på for styret.  

- Mange søkere gjør det utfordrende å fordele søkere i komitéene. Styret er enige om at 

komitélederne bør strebe etter å ta inn alle søkere, men at det innebærer delegering av 

ansvar og tydelig avklaring av arbeidsoppgaver.  

- Komitéledere påminnes at Vervuglene må oppdateres både på facebook og disk. 

 

114/22 Leder 

Medarbeidersamtalene v/Jon-Emil 

- Jon-Emil er snart gjennom alle medarbeidersamtalene og er fornøyd med 

gjennomføringen. 

Studio26 v/Jon-Emil 

- Omvisningen for styret på Studio 26 blir onsdag 7.september.  

Jubileum v/Jon-Emil 

- Erudio fyller 18 år 17.mars 2023. Styret er positive til å feire dette. 

- Det er på sin plass med en fest! I tillegg en jubileumsuke med mange ulike 

arrangementer. 



- Det vedtas med akklamasjon at det opprettes en komité for å arrangere jubileet. Styret 

er positive til å inkludere aktive vervugler fra ulike komitéer. Leder deltar også i 

komitéen.  

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Økonomien må prioriteres framover.  

- Delta på mange møter. 

 

115/22 Nestleder 

Medlemsregister v/Oda 

- Plan og skriv om medlemsregister er klart. Johanna oppdaterer nettside. Marita ordner 

grafisk materiale. Fra nå av skal medlemmer registrere seg i et dokument i tillegg til å 

vippse. Det vil gi bedre oversikt over medlemsmassen. 

- Planlagt stand torsdag 8.september utgår, 1.klasse og 2.klasse er da på Kalvskinnet. 

Vi finner ny dato senere. 

Oppdatering av tiden fremover v/Oda 

- Planlegge allmøtet som blir 17.november. 

- Fortsette arbeidet med oppgradering av kontor. 

 

116/22 Økonomiansvarlig 

Sit støtte 2021 

- Støtten som ble gitt fra Sit i 2021 må brukes opp. 

Sit støtte 2022 

- Støtten fra Sit i 2022 gjennomgås.  

Økonomisk oversikt for komitéer 

- En økonomisk oversikt over komitéene er på vei. Jon-Emil gir beskjed til 

komitélederne.  



Oppdatering av tiden fremover v/Simen 

- Finne en ny økonomiansvarlig. Jon-Emil er per nå økonomisk ansvarlig og 

økonomiske avgjørelser tas gjennom han. Simen er midlertidig regnskapsfører. 

 

117/22 Faddersjef  

Kjapp recap fadderuka 

- Lars Magnus takker for styrets hjelp før og under fadderuka. Fadderuka var vellykket. 

Opptaket utgikk, men det ble funnet en løsning. Komitéen har arbeidet godt sammen. 

Evalueringsmøte 

- Komiteen skal snart ha et evalueringsmøte. 

Sosialt med komiteen 

- Fadderkom skal finne på noe sosialt i tilknytning til evalueringsmøtet. Etter dette 

anses komitéen som ferdig. 

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus 

- Avslutte perioden med fadderkom. 

 

118/22 Arrangementsansvarlig 

Immatrikuleringsball 

- Programmet er på plass.  

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne 

- Planlegge Åre 

- Opptaket til komitéen blir ordnet etter immballet 

 

 



119/22 Fagansvarlig 

Komiteopptak 

- Det legges en endelig plan om komitéopptaket nå etter møtet for å inkludere nye 

medlemmer. 

Førsteklasseseminaret 

- Det meste er klart for seminaret. 

PRIDE 

- Erudio deltar i pridetog 10.september.  

Quiz 

- Det er booket tre datoer for quiz denne høsten. 

Rosa Kompetanse 

- Seminaret blir 27.september kl.17. Det meste er klart. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Oppstart av komiteen med nye vervugler og lage plan for semesteret. 

 

120/22 Sosialansvarlig 

Komiteopptak 

- Alle søkere til koskom inviteres til første møte. 

Opptaksfest  

- Opptaksfest planlegges. Dragvollkjellern er kontaktet, Me er også aktuelt. Planen er å 

ha det 17.september. 

Sosialt for styret – Hyttetur 

- Styret er fornøyde med det sosiale innad i styret i vårsemesteret. Stina titter nærmere 

på hyttetur denne høsten.  



Oppdatering av tiden fremover v/Stina 

- Komme i gang med komitéen med nye medlemmer 

 

121/22 Redaktør 

To Ugleposter? v/Synne 

- Redaksjonen skal forsøke å gi ut to Ugleposter dette semesteret, men det er usikkert. 

Gullblekka v/Synne 

- Gullblekka et arrangement for redaksjoner på tvers av linjeforeninger. Styret er 

positive til at redaksjonen deltar på dette. 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Ha et første møte med komitéen neste uke og avklare antall Ugleposter dette 

semesteret 

 

122/22 Aktivitetsansvarlig 

Oppstart av IF v/Kristine 

- Prosessen er i gang. Kristine er i kontakt med Trøndelag idrettskrets. Mange 

formaliteter må ordnes. 

Koret v/Kristine 

- Per nå er det ingen som drifter koret, men mange er interesserte i å være med i koret. 

Derfor må det finnes en ny som drifter koret. 

Håndball v/Kristine 

- Håndballaget ønsker å inngå samarbeid med en annen linjeforening. Halltidene er en 

utfordring for å få til treninger. Styret er positive til dette. 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 



- Finne noen som tar ansvaret for koret. 

- Møte kontaktperson i Trøndelag idrettskrets 

 

123/22 Informasjonsansvarlig 

Takeover-skjema v/Johanna 

- Johanna har laget en plan for takeover dette semesteret for å vise fram mer av 

linjeforeningen på sosiale medier. 

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

- Ha oppstart med promkom 

 

 

124/22 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- Ferdigstille grafisk materiale 

- Få i gang promkom 

 

125/22 Eventuelt 

Forespørsel fra psykologistudenter v/Jon-Emil 

- Det tas på Slack. 

Forespørsel fra LEVE Sør-Trøndelag v/Jon-Emil 

- LEVE Sør-Trøndelag har billetter til Erudio til deres festival 10.september.  

Bytting av koder v/Jon-Emil 

- Kodene til linjeforeningas nøkkelbokser endres.  

Æresmedlemskap v/Kristine 



- Møte i komitéen blir på mandag. Det meste er klart.  

Ny Knølle v/Synne 

- Knølle begynner å bli sliten. Styret bør se på muligheter for å ordne ny. 

Møteplan v/alle 

- Foreløpig møteplan framover er tirsdager kl.17.30 i partallsuker. 

- Neste møte blir tirsdag 20.september kl.17.30 

Møteevaluering v/alle 

- Ros: positivt med kake. Effektive. Konstruktive samtaler. Grei møtelokasjon. 

 

Møtet er hevet: 20.42 


